
 

Göteborgs Stad exploateringsnämnden 1 (1) 
  

   

Yttrande angående ansökan om planbesked 
för verksamheter söder om Holmvägen inom 
stadsdelen Tuve 
 

Att hitta planerbar mark för industri- och logiskverksamhet är en högt prioriterad uppgift 
för staden. Bristen på verksamhetsmark är omfattande och för att Göteborg fortsatt ska 
vara en attraktiv kommun för näringslivsetableringar krävs att både 
exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden samverkar och lägger hög prioritet i 
frågan. Samtidigt är det viktigt att staden värnar brukningsbar jordbruksmark. 
Ianspråktagen jordbruksmark kan aldrig komma tillbaka. De ytor som är utpekade som 
jordbruksmark inom projektet är förhållandevis små. Vi förväntar oss dock att både 
exploateringsförvaltningen och stadsbyggnadsförvaltningen bedriver det strategiska 
planeringsarbetet så ett eventuellt ianspråktagande av brukningsbar jordbruksmark sker 
först när andra alternativ prövats och tydligt redovisar vilka avvägningar som gjorts. 
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